

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 21 / 22-43 號)

有關學生接種疫苗同意書安排事宜

敬啟者：

校方已記錄各班學生及其兄姊接種科興疫苗的人數，並將有關名單呈交至相關部門。為確保貴子女接種疫苗流程暢順及接種同意書上資料無誤。請家長為子女簽署「2019 冠狀病毒病疫苗接種同意書」後，將有關同意書在 2022 年 3 月 7 日(星期一)前，以 WhatsApp (92914371)、電郵(fairpark@biznetvigator.com)及傳真(2471 1612)等形式交回學校，學校會核對有關的資料，如有問題將聯絡家長。以下為接種科興疫苗詳情：

第一針接種日期：2022 年 3 月 10 日(星期四)

接種地點：光明英來學校(元朗元政路)(該天校方將派員協助)

疫苗種類：科興疫苗

接種時間：稍後由班主任以 WhatsApp 形式通知

接種疫苗團隊：新都專科醫療團隊

接種對象：本校 3 歲以上的學生及其兄姊

接種當日帶備文件：

- 身分證明文件(如學生的出生證明書因沒有附上照片，故學生接種疫苗時須帶備有學生照片的學生手冊或其他。)
- 自行填妥的家長／監護人同意書(十一歲或以下的兒童，除同意書外，必須由一名成年親屬、家庭傭工陪同接種疫苗。)

此致

貴家長



2019 冠狀病毒病疫苗
接種同意書

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

校長_____啟

林琮美

2022 年 3 月 4 日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-43)
Arrangements for Student Vaccination Consent Form**

4th March, 2022

Dear Parents,

The school has recorded the number of students in each class and their brothers and sisters who received the Sinovac, and submitted the relevant list to the relevant departments. To ensure that your child's vaccination process is smooth and the information on the vaccination consent form is correct. Parents are requested to sign the " Consent Form for COVID-19 Vaccination" for their children, and send the relevant consent form by WhatsApp (92914371), Email (fairpark@biznetvigator.com) and fax (2471 1612) return to the school before 7th March, 2022 (Monday), and the school will check the relevant information, parents will be contacted if there are any questions.. The following are the details of the vaccination of Sinovac:

First vaccination date: 10th March, 2022 (Thursday)

Location: Kwong Ming Ying Loi School (Yuen Ching Road, Yuen Long)

Type of vaccine: Sinovac

Vaccination time: notified by the class teacher WhatsApp form later

Vaccination Team: New Town Medical Centre

Inoculation target: students over the age of 3 and their brothers and sisters

Documents to bring on the day of vaccination:

- Identity document (If the identity document of a student does not have a photo attached, the student must bring a student handbook or other documents with the student's photo when vaccinating.)
- Consent form signed by parents / guardians (For children who are 11 years old or below, apart from the consent form, they have to be accompanied by an adult family member, a domestic helper to receive vaccination.)



Consent Form for
COVID-19 Vaccination

Yours sincerely,

Lam King Mei Helen
The Principal